
 
 
Referat fra styremøte i Spro vel  
 

Sted: Søndre Spro brygge 
Til stede: Øyvind, Rune, Truls og Heidi (ref.) 
Fravær: Ruth, Bjarte 
 
Dato: 23. mai 2023 
 

Sakslisten: 
1. Status årsmøtet 
2. Etablering av VA-selskap 
3. Eventuelt 

Ingen saker til eventuelt 
  
Vedtak sak 1: Årsmøtet 

a. Forslag til nye styremedlemmer: Kjersti Borcherevink er spurt og har sagt 
ja, Morten Sekkeseter er foreslått. Øyvind snakker med Morten. 

b. Årsmelding ferdig for utsendelse innen 3. juni. Styret vedtok at 
medlemmene varsles om at årsmeldingen etter dette, kun vil sendes pr. 
epost eller kan hentes på vellet sin hjemmeside.  

c. Sette opp telt på brygga til årsmøtet 17. juni. Eventuelt sette opp ekstra 
bord (Heidi har/alt «langbord fra» Truls). Ansvar: styret 

 
 
Vedtak sak 2:  

a. Alle beboere på Spro er invitert til informasjonsmøte 7. juni på Bakkeløkka 
om etablering av eget VA-selskap for å samarbeide om og få bedre pris 
(inkl. mva fritak), på arbeidet med å legge fram VA anlegget inkl. kum, til 
den enkelte bolig. Når anlegget er overlevert/satt i drift, er forslaget å 
etablere et eget driftsselskap som sørger for service/drift av anlegget. 
Minst 30 boliger må knytte seg til selskapet for at selskapet skal få mva-
refusjon. 
Spro vel skal ikke ha noen rolle i det framtidige selskapet. Styret mener det 
er økonomisk og praktisk fordelaktig for alle å organisere dette arbeidet 
felles, og håper så mange som mulig kommer på møtet 7. juni for å få 
informasjon og stille spørsmål til om planene. Nesodden kommune vil også 
være representert. 

 
 
 

Heidi Gaupseth  
(sign) 
 

 

 

 


